
The following informt ion  fron the Registry of the International 
C o w t  of Justice is o o c ~ m i c a t e d  t o  the Fresst 

In eaoh of the South W e ~ t  Africa casea (~thiopia v, Union of South 
Africa; Liberia v. Union of South Africa) the ~re8id;n.t of the Court  
has nade an 0xdeY fixing the  tine-linits for the filing of pleadinga, 
as follows: 

Eth iop ia  v, Union of South Africs 

- f o r  the Menorial of the Ethiopian Governr~enf, 15 April 1961; 

- for the Couriter-Menorial o f  the Govem~ent of the Dnion of 
South Afrioa, 15 Decenber 1961. 

FSberia v. W o n  of South Africa 

- for the Menorid of the Liberlm Goverment, 15 Apri l  1961; 

Y '. - f o r  the Conter-Menorial. of the Goverment of the Union of 
South Africa, 15 Becenber 1961. 

The subsequent procedure was reserved for further deciaion. 

The ~ a g u e ,  6 ~ e b m ~ y  1961 

Les renseignements eniivants, & m a n a n t  du Greffe de la Cour tinten* 
tionale de Justice, sont m i s  & Xa diapoaition de la presse 8 

Dans  ohaoune des deux affaires du Sud-Ouest africain, le Prdsiden-t; de 
la Cour a rendu une ordonnance f i x~ tn t  la date dtexp5ration du délai pu- 
le dépôt des piéces de la procédure Borite, à savolr t 

.O EthiopEe o,  Union sud-afrioaine r 

- pour le mémoire du Gouvernement diEthiopSe, le 15 gtvril 1961; 

- pour lo contre-mémoire du Gouvernement de IiUnion sud-africaine, 
le 15 décembre 1961, 

Libéria c.  Union sud-africaine t 

- pour le mémoire du Gomornement du Libgrla, le 15 avril 1961; 

La mite de la procedure e s t  réaemée, 




